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Zápis č. 2/2015 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kamenné Žehrovice konaného dne  19. 3. 2015 v 18 
hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu.   
 
Přítomni:  Soňa Černá, JUDr. Marek Starý, Ing. Martin Šafář, Petr Bolina, Jitka Majerová, Jan 
Franc, Petr Pichner, Josef Šitta 
 
Omluveni:   Petr Černý  
 
Program: 
 

1) Rozpočtové opatření č. 2/2015 
2) Dotace OS 
3) Smlouvy o dotaci OS 
4) Odpis majetku ZŠ 
5) Hospodářský výsledek ZŠ 
6) Podpora rozvoje udržitelnosti a posílení konkurenceschopnosti ZŠ 
7) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 
8) Kupní smlouva kancelářský nábytek OÚ 
9) Smlouva o dílo podlahová krytina OÚ 
10) Dodatek ke smlouvě o dílo PUDIS a.s. 
11) Smlouva o dílo PUDIS  - panelka u Karlovarské 
12) Smlouva o dílo PUDIS – Politických vězňů, Revoluční 
13) Podlimitní veřejná zakázka – K Jordánu, J.K.Tyla, chodník Žilinská 
14) Účast obce ve Fondech Středočeského kraje – oprava chodníků a náměstí 
15) Účast obce ve Fondech Středočeského kraje – restaurování sochy 
16) Účast obce ve Fondech Středočeského kraje – Drvotova stezka 

     17) Účast obce ve Fondech Středočeského kraje – Parčíky při Karlovarské 
     18) Investiční strategie obce na období 2015 – 2020 
     19) Přijetí finančního daru 
     20) Pověření zastupitele 
     21) Různé 
 
 
Schůzi zahájila paní Soňa Černá, přivítala zastupitele i veřejnost a seznámila přítomné 
s navrženým programem schůze. 
Zastupitelstvo se sešlo v usnášeníschopném počtu za přítomnosti osmi zastupitelů. 
Od členů zastupitelstva nebyly připomínky a program byl jednohlasně schválen. 
Do návrhové komise byli starostkou navrženi Ing. Martin Šafář a JUDr. Marek Starý, 
ověřovatelé zápisu Petr Bolina a Jitka Majerová, zapisovatelka Jitka Slámová. 
Tento návrh byl jednohlasně schválen.  
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl všemi hlasy schválen. 
 
1. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
 
Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením. Na straně příjmů se navyšuje o 
pojistné plnění a o přijetí finančního daru od KÚ Středočeského kraje za 1. místo ve sběru 
drobného elektrozařízení. 
p. Šefčík – finanční dar dostala obec za sebe, nebo za sběr i v Rumpoldu? 
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starostka – podala žádost o červený kontejner na elektroodpad od ASEKOLU. Kontejner by 
byl umístěn na dvoře za OÚ a byl by přístupný např. o sobotách, aby občané mohli odkládat 
elektrozařízení i mimo otevírací dobu v RUMPOLDU 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu s § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
rozpočtové opatření č. 2/2015. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
2. Dotace OS 
 
Starostka seznámila přítomné se žádostmi jednotlivých sdružení. O dotaci žádají všechna 
sdružení kromě OS Jordán. Ti plánují činnost ukončit. OS, které vždy pořádalo dětské akce, je 
již pořádat nebude. Obec nechce děti o tyto akce připravit, a tak se rozhodla dětské akce 
pořádat ve vlastní režii. Starostka poděkovala všem, kteří se podíleli na pořádání dětského 
karnevalu. Další plánované akce jsou zábava na výročí otevření Dělnického domu, na které 
bude hrát skupina Černý brejle, dětský den, rozsvěcení vánočního stromu s rozšířeným 
programem. Fotbalisté požádali o dotaci ve výši 200 000 Kč. V žádosti jsou investice ve výši 
90 000 Kč, které nelze z dotace hradit. Na pracovní schůzce byla odsouhlasena částka dotace 
ve výši 110 000 Kč. 
p. Bolina – mám ke sportu blízko, já bych navrhl dát jim 170 000, ale z roční zprávy by bylo 
patrné, že bylo oněch 60 000 investováno do žáků. 
starostka – ročníky 2002-2003 v Kamenných Žehrovicích nejsou, jsou na hostování 
v Tuchlovicích, navrhuji podmínit vyšší dotaci návratem této kategorie zpět do obce. 
ing. Šafář – v rozpočtu je na všechny dotace počítáno s částkou 285 000 Kč, pokud bychom 
chtěli dát fotbalistům 170 000 Kč, museli bychom navýšit rozpočet, s čímž já nesouhlasím. 
Fotbalistům můžeme dát maximálně o 35 000 Kč navíc, ale to nezbydou žádné peníze na 
pořádání dětských akcí. 
p. Franc – jsou v tabulce zapsány i návrhy pro rok 2015. 
p. Bolina – navrhuji dát fotbalistům 145 000 Kč. 
JUDr. Starý – v červnu může být i druhé kolo přidělování dotací, navrhuji dát jim prozatím 
120 000 Kč, tolik dostali i v loňském roce.  
 
Zastupitelstvo obce schválilo v souladu s § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, a 
s přihlédnutím k usnesení zastupitelstva obce č. 62/2010 udělení dotací na činnosti těchto 
občanských sdružení a v následující výši: 
ŽEHROVÁK z.s.     100 000 Kč 
TJ SK Kamenné Žehrovice    120 000 Kč 
Zájmové sdružení Český svaz žen                    10 000 Kč 
Svobodný spolek myslivců K.Ž. – Tuchlovice  10 000 Kč 
Modelářský klub 205        5 000 Kč 
SAM 95 BOHEMIA      20 000 Kč 
FBC Blue Horses Žehrovice     30 000 Kč 
 
Schváleno 5 hlasy zastupitelů, proti 2 (p. Pichner a p. Šitta), pí.Černá se zdržela. 
 
3. Smlouvy o dotaci OS 
 
Zastupitelstvo obce schválilo na základě § 85 písm. j) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
smlouvy o poskytnutí dotace následujícím subjektům: 
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ŽEHROVÁK z.s., TJ SK Kamenné Žehrovice, Zájmové sdružení Český svaz žen, Svobodný 
spolek myslivců K.Ž. – Tuchlovice, Modelářský klub 205, SAM 95 BOHEMIA, FBC Blue 
Horses Žehrovice. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
4. Odpis majetku ZŠ 
 
Starostka seznámila přítomné se žádostí základní školy o odpis majetku – jedná se o mapy, 
lyže, lyžařské boty v celkové hodnotě 9 549 Kč. 
 
Zastupitelstvo vyslovilo souhlas s odepsáním majetku Základní školy Kamenné Žehrovice dle 
předloženého návrhu. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
5. Převod hospodářského výsledku ZŠ 
 
Starostka seznámila přítomné se žádostí o převod části hospodářského výsledku do rezervního 
fondu a části do fondu odměn. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo v souladu s § 30 odst. 1 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, převedení zlepšeného hospodářského výsledku příspěvkové 
organizace Základní škola Kamenné Žehrovice za rok 2014 ve výši 66 797,61 Kč do 
rezervního fondu a ve výši 20 000 Kč do fondu odměn. Schváleno hlasy všech přítomných 
zastupitelů. 
 
6. Podpora rozvoje udržitelnosti a posílení konkurenceschopnosti ZŠ 
 
Starostka informovala o vypracované analýze ZŠ, kterou obdržela ZŠ i MŠ. Občané se mohou 
seznámit s analýzou v kanceláři OÚ. 
 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí Analýzu současného stavu a návrhu opatření pro zvýšení 
konkurenceschopnosti a udržitelnosti Základní školy v Kamenných Žehrovicích 
vypracovanou HMR Service, s.r.o. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
7. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 
 
Starostka informovala přítomné projektu chodníku v Žilinské ulici. Přes potok po levé straně 
bude vybudována lávka, pak přechod na druhou stranu silnice. Chodník bude končit za 
nemovitostí u Gregorů, protože p. Kučera, který je vlastníkem nemovitosti nad Gregorovými, 
je majitelem pozemku i před domem. Několikrát byl osloven ohledně možnosti prodeje 
pozemku, popř. souhlasu s vybudováním chodníku na jeho pozemku. Pan Kučera nesouhlasil 
ani s jednou variantou. 
p. Bolina – jednalo se s p. Kučerou důrazně? 
starostka – s p. Kučerou jednala i bývalá starostka – neúspěšně.  
 
Zastupitelstvo uzavřelo na základě usnesení zastupitelstva obce č. 63/2010, písm. c), Smlouvu 
o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti s Povodím Vltavy s.p. na pozemku č. 1156/2. 
Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
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8. Kupní smlouva na kancelářský nábytek pro OÚ 
 
Starostka informovala o malování obecního úřadu po cca deseti letech. Malovat se bude 
postupně. Zasedací místnost je již hotová, nyní se maluje obřadní místnost a místnost před 
obřadní místností. Od 23. 4. se budou malovat schodiště a obě kanceláře. Z tohoto důvodu 
bude OÚ na týden uzavřen. Po vymalování se bude pokládat nová krytina v 1. patře a nový 
nábytek. 
pí. Jirkalová – počítá se i s novými židlemi do obřadní místnosti? 
starostka – nová křesla jsou v obřadní místnosti od loňského roku. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo v souladu s čl. 4 odst. 2 a odst. 3 písm. b) organizační směrnice 
obce pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu Kupní smlouvu s firmou ARFORM, 
s.r.o., a to za cenu 115 131 Kč bez DPH. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
9. Smlouva o dílo na podlahovou krytinu pro OÚ 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu s čl. 4 odst. 2 a odst. 3 písm. a) organizační směrnice obce 
pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu Smlouvu o dílo s firmou Zbyněk Jirásek – 
podlahářství, a to za cenu 40 330 Kč bez DPH. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
10. Dodatek ke smlouvě o dílo s firmou PUDIS a.s. 
 
Starostka seznámila přítomné s dodatkem ke smlouvě o dílo s firmou PUDIS, jehož podstatou 
je prodloužení termínu dodání stavebního povolení na rekonstrukci komunikací a chodníku na 
letošní rok. Povodí Vltavy s.p. vydalo vyjádření týkající se lávky v Žilinské se zpožděním. 
 
Zastupitelstvo obce schválilo v souladu s č. 4 odst. 2 organizační směrnice obce pravidla pro 
zadávání zakázek malého rozsahu Dodatek ke smlouvě o dílo s firmou PUDIS a.s. o 
prodloužení termínu dle čl. III odstavce č. 2 smlouvy o dílo do 15. 3. 2015. Schváleno hlasy 
všech přítomných zastupitelů. 
 
11. Smlouva o dílo s firmou PUDIS – panelka u Karlovarské 
 
Jako každoročně si obec nechá vypracovat projekty na rekonstrukci místních komunikací na 
příští rok. Letos se obec rozhodla nechat vypracovat projekty pro panelku na Hájích – 
souběžnou s Karlovarskou třídou a navazující slepou ulici. 
p. France – má panelka oficiální název? 
starostka – všechny nemovitosti zde mají adresu Karlovarská třída. 
p. Kratochvíl – hodně lidí nadávalo, že u pí. Černé je v ulici hodně parkovacích míst, ale dle 
mého názoru se jedná o nejlépe řešenou ulici ve vsi. Hodně z nás, včetně mě parkuje na ulici, 
počítá se i na panelce s parkovacími místy? 
starostka – na nově budovaných komunikacích je počítáno vždy s  chodníkem na jedné straně 
a na druhé straně s parkovacími místy 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu s čl. 4 odst. 2 a odst. 3 písm. b) organizační směrnice obce 
pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu Smlouvu o dílo „Kamenné Žehrovice – 
přestavba obslužné panelové komunikace souběžné s Karlovarskou“ s firmou PUDIS a.s. 
s cenou 193 000 bez DPH. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
12. Smlouva o dílo s firmou PUDIS – Politických vězňů, Revoluční 



5 
 

 
Obec se rozhodla nechat vypracovat projekt na příští rok také na ulice Politických vězňů a 
Revoluční od Vyskočilů až ke hřbitovu. U hřbitova se počítá s vybudováním několika 
parkovacích stání. 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu s čl. 4 odst. 2 a odst. 3 písm. e) organizační směrnice obce 
pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu Smlouvu o dílo „Kamenné Žehrovice – 
rekonstrukce ulic Politických vězňů a Revoluční“ s firmou PUDIS a.s. s cenou 342 000 Kč. 
Bez DPH. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
13. Zadávací dokumentace k podlimitní veřejné zakázce 
 
Starostka informovala o připravovaném výběrovém řízení na komunikace K Jordánu, J. 
K.Tyla a chodník v Žilinské. Nabídky se budou přijímat do 4. 5. 2015 do 15 hodin. 
Následovat bude otevírání obálek. CD se zadávací dokumentací se zájemcům bude 
poskytovat za 700 Kč. Zájemci budou skládat jistinu ve výši 80 000 Kč.  Před samotnou 
rekonstrukcí bude provedena výměna starého nevyhovujícího vodovodního řadu. 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu se zákonem 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách znění 
zadávací dokumentace pro otevřené výběrové řízení na podlimitní veřejnou zakázku na 
rekonstrukci místních komunikací v ulicích K Jordánu, J. K. Tyla a chodníku v ulici Žilinská. 
Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
14. Účast ve Fondech Středočeského kraje - FROM 
 
Středočeský kraj vyhlásil výzvy, do kterých bychom se chtěli přihlásit. Jedna z nich je 
pokračovat v II. etapě Návsi – jednalo by se o nové autobusové zastávky, parkoviště, kde by 
byli přípojky pro stánky. Investiční akce proběhne pouze v případě, že obec obdrží dotaci. 
p. Franc – nelíbí se mi trávník u zastávky. 
pí Jirkalová – já bych řekla, že tam bude vhodný. 
starostka – při rekonstrukci Karlovarské třídy, na kterou KÚ Středočeského kraje nechal 
vypracovat projekt, je počítáno i s novými lávkami u Jednoty a u plynu, s řešením křižovatek 
na Žilinu a na Kladno.  
 
Zastupitelstvo souhlasilo s účastí obce ve Fondech Středočeského kraje pro rok 2015 – ve 
Středočeském Fondu rozvoje obcí a měst – „Oprava chodníků a náměstí Karlovarská třída“ a 
se spolufinancováním projektu ze strany obce Kamenné Žehrovice. Schváleno hlasy všech 
přítomných zastupitelů. 
 
 
15. Účast ve Fondech Středočeského kraje – Fond kultury 
 
Obec se přihlásí do výzvy s restaurováním sochy Panny Marie Bolestné proti hřbitovu. 
Celkové náklady se pohybují kolem 100 000 Kč, přičemž spoluúčast obce by byla pouze 5%. 
 
Zastupitelstvo souhlasilo s účastí obce ve Fondech Středočeského kraje pro rok 2015 – ve 
Středočeském Fondu kultury a obnovy památek – „Restaurování sochy Panny Marie 
Bolestné“ a se spolufinancováním projektu ze strany obce Kamenné Žehrovice. Schváleno 
hlasy všech přítomných zastupitelů. 
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16. Účast ve Fondech Středočeského kraje – Fond cestovního ruchu 
 
Obec podá žádost o dotaci na obnovu Drvotovy stezky. Bylo náročné získat pasportizaci 
Drvotovy stezky. Jednalo by se o obnovu stávajících informačních tabulí na jednotlivých 
stanovištích, směrovek, značení a vysekání kolem jednotlivých stanovišť. Celkové náklady se 
pohybují kolem 107 000 Kč. 
p. Šafář – jde čistě o obnovu? 
starostka – ano, jedná se o 12 stanovišť. 
pí. Jirkalová – stezka zasahuje i do katastru Doks a Srb. 
starostka – to nevadí. 
pí Šefčík – informační tabule jsou čitelné? 
starostka – vcelku ano. 
 
Zastupitelstvo souhlasilo s účastí obce ve Fondech Středočeského kraje pro rok 2015 – ve 
Středočeském Fondu cestovního ruchu – „Drvotova stezka“ a se spolufinancováním projektu 
ze strany obce Kamenné Žehrovice. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
17. Účast ve Fondech Středočeského kraje – Fond životního prostředí 
 
Žádost o dotaci se týká parčíku u květinky v místě bývalé plechové zastávky a stánku PNS a 
dále parčíku vedle školy.  
 
Zastupitelstvo souhlasilo s účastí obce ve Fondech Středočeského kraje pro rok 2015 – ve 
Středočeském Fondu životního prostředí a zemědělství – „Parčíky při Karlovarské třídě“. 
Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
Dále starostka informovala o podání žádosti ve Fondech Středočeského kraje obnovu hřiště 
v Dělnickém domě. Jednalo by se o položení pryžového povrchu, oplocení a nové koše. 
Žádost musí podat škola, obce se nemohou dotace zúčastnit. 
p. Franc – bylo by možné hřiště prodloužit? 
pí Jirkalová – ne, narušily by se kořeny stromů. 
starostka – v žádném případě nesouhlasím s prodloužením hřiště. Při rekonstrukci Návsi došlo 
k porušení kořenů některých stromů a všichni víme, co následovalo. 
 
18. Investiční strategie obce 2015 – 2020 
 
Obec se stala členem MAS SVATOVÁVLAVSO a musela připravit plán investičních akcí do 
roku 2020. Do plánu investic byla zařazena rekonstrukce místních komunikací, rekonstrukce 
Základní školy, II. etapa Návsi, chodník propojující Kamenné Žehrovice a Tuchlovice, 
protipovodňové opatření kolem Kačáku, byty v Dělnickém domě dle studie, revitalizace 
vysoké haldy, cyklotrasy a naučné stezky.  
p. Pichner – není tam nic, co by se dělalo ve školce, paní ředitelka nic nechce? 
starostka – jedná se o investiční akce obce, školka připravila své vlastní akce. 
pí. Jirkalová – ulice Boženy Němcové je v havarijním stavu. 
 
 
19. Přijetí finan čního daru 
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Zastupitelstvo souhlasilo s přijetím finančního daru ve výši 30 000 Kč za 1. místo v  soutěži 
pro obce Středočeského kraje v roce 2014 ve sběru drobného elektrozařízení v kategorii obcí 
do 2 000 obyvatel. Schváleno hlasy všech přítomných zastupitelů. 
 
20. Pověření zastupitele 
 
Starostka informovala o pověření zastupitele Jana France oddáváním v případě dovolené 
starostky. V našem matričním obvodě se navýšil počet sňatků – ve Lhotě v penzionu se zvýšil 
počet sňatků snoubenců, kteří nemají ve Lhotě trvalý pobyt. V takovém případě nemůže 
oddávat starosta Lhoty.   
 
Zastupitelstvo pověřilo ve smyslu § 11 odst. 1 písm. a) zákona č. 31/2000 Sb., o matrikách, 
jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, zastupitele Jana France 
přijímáním prohlášení o uzavření manželství formou občanského sňatku. Schváleno hlasy 7 
zastupitelů, p. Franc se zdržel. 
 
21. Různé 
 
Starostka informovala o průběhu přezkoumání obce, kde nebyly zjištěny nedostatky.  
Klub Uzlík požádal o příspěvek pro postižené spoluobčany – obec jako každoročně věnuje 
10 000 Kč na tábor pro dva spoluobčany. 
Dále blahopřála zastupiteli Josefu Šittovi k jeho dnešnímu svátku. 
p. Šitta – letos bude 70. výročí osvobození, měly by se dát kytky k pomníkům. 
starostka – květiny dáváme k pomníkům každoročně, nemusí mi to nikdo připomínat. 
p. Bolina – byl jsem se projít u Šmanťáku, je tam černá skládka. 
starostka – není to pozemek obce, s ŘSDS jsem již několikrát jednala o uklizení jejich 
pozemku, popř. instalování závory a tím by se zamezilo odkládání odpadu – bezvýsledně. 
p. Kratochvíl – pokud místní dobytek přiveze ke kontejnerům pod návsí sedačku a Rumpold 
je vedle, jak mu chcete zabránit, aby to vozil za obec. 
p. Kratochvíl – monitoruje skládku v Kladenské, od října, kdy jí nahlásil, se rozrostla o 
několik kubíků. 
starostka – několikrát jsem na skládku poslala městkou policii a ta tvrdí, že se skládka 
nerozšiřuje, zároveň MP navštívila občana, který podle Vaší informace vozí na skládku 
stavební materiál – ten to popřel. 
p. Franc – funguje v Rumpoldu kontejner na kovový odpad? Byl jsem tam a nikdo o 
kontejneru nevěděl. 
starostka – ano je tam přistaven pro občany. 
p. Kratochvíl – navštívila mě městská policie a upozornila mě, že tím, že fotím děti s rodiči 
před školou a pokud fotky zveřejním, se dopustím trestného jednání. Vy na stránkách obce 
nabádáte občany, aby fotili a hlásili nepořádek. Nabádáte je k trestnému činu. 
 
Na závěr schůze byla přečtena všechna přijatá usnesení a byl schválen jejich soulad s tím, o 
čem bylo v průběhu schůze hlasováno. Pro hlasovalo osm zastupitelů. Následně starostka 
ukončila veřejné zasedání. 
 
Zapsala dne 20. 3. 2015 Jitka Slámová   
 
Ověřovatelé zápisu: 
Petr Bolina 
Jitka Majerová 
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